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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  026-02/21-01/23 
  URBROJ:  2170/01-09-10-21-22 
  Rijeka,  24. 11. 2021. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 30. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
30. sjednica VMO Grbci održana je 16.11.2021. godine (utorak) s početkom u 18:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 29. sjednice VMO Grbci održane 25.10.2021. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Usvajanje komunalnih prioriteta MO Grbci za 2022. godinu 
2. Programska aktivnost – Doček Svetog Nikole 
3. Tekuća problematika 
4. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 

 
Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović informirao je vijećnike o potrebi usvajanja malih komunalnih 
akcija – komunalnih prioriteta MO Grbci za 2022. godinu. Tablica obrađenih stavki prijedloga 
komunalnih prioriteta MO Grbci zaprimljena je 21.10.2021. godine od strane nadležnog Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav. Prve dvije obrađene stavke prijedloga odnose se na početak potrebnih 
radnji radi realizacije novog parka za pse na kraju Dražičke ulice a sukladno Idejnom rješenju javnog 
gradskog parka. Na ovu temu organiziran je i terenski sastanak s djelatnicom nadležnog Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav na kojem je prisustvovala zamjenica predsjednika VMO Grbci, gđa. Radoš 
a zaključak terenskog sastanka bio je da se VMO Grbci poveže s VMO Srdoči kako bi se razmotrilo (i 
dogovorilo) financiranje (moguće i zajedničko, od strane oba MO) dvije obrađene stavke prijedloga 
komunalnih prioriteta koje prema zaprimljenim informacijama prethode uređenju i opremanju novog 
parka za pse. U sklopu sastanka dogovorena je i postava jedne klupice (moguće i dvije) koja bi se 
postavila iz sredstava redovnog održavanja u 2022. godinu na postojećem platou fitness zone na kraju 
Dražičke ulice te je razmotreno uređenje prilaza postojećoj fitness zoni koje bi se trebalo financirati iz 
sredstava komunalnih prioriteta. Nakon što se VMO Grbci povezalo s VMO Srdoči s prijedlogom 
zajedničkog financiranja dviju stavki vezanih za novi park za pse koji bi bio od velike koristi za oba MO 
zaprimljen je i odgovor od strane MO Srdoči kako je na 28. sjednici VMO Srdoči zaključeno da se prihvati 
financiranje jedne od dviju stavki vezane za novi park za pse, i to: „Krčenje površine radi izrade 
geodetskog snimka dijela rekreativne površine u kojoj je predviđen park za pse u Dražičkoj ulici 
sjeverozapadno od kućnog broja 36.“ u financijskom iznosu od 30.000,00 kn što će teretiti sredstva 
komunalnih prioriteta MO Srdoči za 2022. godinu. Uz ostale poslane i obrađene stavke prijedloga 
naknadno je obrađena i stavka prijedloga gđe. Crnković – Postava prometnog ogledala na izlazu iz 
Pazinske ulice na Ulicu Marije Grbac. Terenskim izvidom utvrđena je mogućnost postave prometnog 
ogledala Fi 60 cm na stupu N.N. mreže. Financijski iznos ove naknadno obrađene stavke je 2.000,00 
kn. Naknadno su obrađene i dvije stavke, a temeljem upita građana i gđe. Crnković koje se odnose na 
moguću postavu usporivača prometa na dvije lokacije u Ulici Marije Grbac, u blizini izlaza iz Pazinske 
ulice na Ulicu Marije Grbac, kod kućnih brojeva 38,40,42 i 44 Ulice Marije Grbac te na odgovarajućoj 
lokaciji u neposrednoj blizini spoja ulica Košićevac i Marije Grbac. Na ovu temu zaprimljeno je i službeno 
očitovanje od strane TD Rijeka promet kako je izvršen terenski izvid prilikom kojeg je utvrđeno da ne 
postoje prometno tehnički uvjeti za postavu usporivača prometa, s obzirom na nedovoljnu preglednost, 
veliki uzdužni nagib ceste, te se ne radi o neposrednoj blizini osnovne škole, dječjeg vrtića ili igrališta. 
Vertikalna signalizacija koja ograničava brzinu kretanja vozila je u ispravnom stanju. Također se navodi 
kako osim navedenog moraju biti zadovoljeni i ostali kriteriji kao što je kategorija, odnosno rang ceste 
(stav je da se usporivači ne postavljaju na rang ceste s visokim intenzitetom prometa kojim prometuju 
vozila javnog gradskog prijevoza, pogotovo ne zglobni autobusi). Sljedeći kriterij je da nagib prometnice 
ne smije biti veći od 5%, a posebno se u zaprimljenom očitovanju naglašava još jedan veliki problem – 
buka i vibracije koje proizvode tako postavljeni usporivači prometa kada vozila prolaze preko njih, što 
redovito izaziva veliki revolt stanara obližnjih zgrada. U sklopu razmatranja ostalih potreba prije 
usvajanja konačnog plana za 2022. godinu predstavnici VMO Grbci, g. Abramović i gđa. Radoš 
organizirali su terenski sastanak s djelatnikom TD Energo na kojem je zaključeno kako je moguće 
proširenje javne rasvjete (jedno novo rasvjetno tijelo) u Dalmatinskoj ulici kod kućnog broja 21 – 
3.000,00 kn te također proširenje javne rasvjete u Dražičkoj ulici kod kućnog broja 2A – 26.000,00 kn. 
U sklopu ove točke dnevnog reda vijećnici su razmotrili i novu stavku povećanja stupnja sigurnosti na 
prometnicama na području MO Grbci kojom bi se osigurala financijska sredstva u sljedećoj godini za 
iskazane potrebe građana u smislu povećanja prometne sigurnosti te realizaciju dva nova planirana 
pješačka prijelaza na raskrižju ulica Marije Grbac i Dražičke. Gđa. Radoš istaknula je kako smatra da 
je u narednom periodu potrebno posebnu pažnju obratiti i naglasak staviti na nastavak radova na 
uređenju rekreativne zone i budućeg gradskog parka na kraju Dražičke ulice te realizaciju boćališta s 
četiri staze na platou iznad benzinske pumpe te kako su to dva trenutno najvažnija i najveća projekta 
za Grbce s čime su se složili i ostali vijećnici. Sastavljena lista komunalnih prioriteta MO Grbci za 2022. 
godinu po konačnom usuglašavanju s Gradom činit će sastavni dio prijedloga Plana raspodjele 
sredstava za komunalne prioritete na području mjesnih odbora u 2022. godini. Plan usvaja Gradsko 
vijeće Grada Rijeke, u pravilu na sjednici koja se održava u prosincu. 
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave po svim obrađenim stavkama komunalnih prioriteta Mjesnog 
odbora Grbci za 2022. godinu Vijeće je donijelo jednoglasnu odluku usvojivši obrađene stavke 
te sastavilo listu komunalnih prioriteta MO Grbci za 2022. godinu kako slijedi: 
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Prijedlog 
redni 
broj 

NAZIV Nadležnost Plan 2022. 

12 
MO GRBCI  
UKUPNO: 

MO 313.000,00 

1 

Tehnička priprema dijela rekreativne zone u kojoj je 
predviđen park za pse u  Dražičkoj ulici 
sjeverozapadno od kućnog broja 36 (nastavak na 
stavku usvojenu od strane VMO Srdoči) 

ZKD 35.000,00 

3 
Rješavanje odvodnje oborinskih voda u 
Dalmatinskoj ulici u blizini kućnih brojeva 1 i 6 

RP 50.000,00 

4 
Građevinsko uređenje dječjeg igrališta u Dražičkoj 
ulici sjeverno od kućnog broja 4 

ZKD 15.000,00 

4 
Zamjena tobogana novom spravom na dječjem 
igralištu u Dražičkoj ulici sjeverno od kućnog broja 4 

ZKD 25.000,00 

6 
Nastavak izgradnje potpornog zida uz pokos u 
Primorskoj ulici jugozapadno od kućnih brojeva 3B i 
3C i južnog nogostupa 

RP 77.000,00 

7 
Rješavanje odvodnje oborinskih voda u Buzetskoj 
ulici u blizini kućnog broja 17 

RP 50.000,00 

8. 
Naknadno 
obrađena 

stavka 

Postava prometnog ogledala na izlazu iz Pazinske 
ulice na Ulicu Marije Grbac 

SP 2.000,00 

9. 
Naknadno 
obrađena 

stavka 

Proširenje javne rasvjete u Dalmatinskoj ulici kod 
kućnog broja 21 

EN 3.000,00 

10. 
Naknadno 
obrađena 

stavka 

Proširenje javne rasvjete u Dražičkoj ulici kod 
kućnog broja 2A 

EN 26.000,00 

11. 
Naknadno 
obrađena 

stavka 

Uređenje prilaza fitness zoni u sklopu rekreativne 
zone na kraju Dražičke ulice sjeverozapadno od 
kućnog broja 36 

ZKD 10.000,00 

12. 
Naknadno 
obrađena 

stavka 

Povećanje stupnja sigurnosti na prometnicama na 
području MO Grbci 

SP 20.000,00 

UKUPNO:  313.000,00 kn 
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AD 2 
 
Vijećnici su se osvrnuli na planiranu programsku aktivnost doček Svetog Nikole. Nakon razmatranja 
načina realizacije ovog tradicionalnog programa a sukladno svim važećim epidemiološkim mjerama 
donijet je sljedeći: 
 
Zaključak: Vijećnici su se složili kako će se ove godine program realizirati na način da će se 
pripremiti prigodni poklon paketi za djecu te podijeliti roditeljima. Ove godine neće se održati 
priredba za djecu i dolazak Svetog Nikole. Program – prijave djece za poklon paket najavit će se 
putem web stranice MO Grbci, plakata i medija. U sklopu predviđenih potreba za dječje poklon 
pakete (slatki pokloni i prigodne igračke sukladno dobi djeteta) izvršena je i preraspodjela u 
Financijskom planu VMO Grbci za 2021. godinu na način da je s pozicije PRO2502 – 
reprezentacija iznos od 2.000,00 kn prebačen na poziciju PRO2503 – ostali nespomenuti rashodi 
poslovanja radi kupnje igračaka. Ukupna vrijednost Financijskog plana se ne mijenja. 
 
AD 3 
 
3.1. Gđa. Crnković istaknula je neispravnost jednog tijela javne rasvjete koje se nalazi na pješačkom 
putu kod dječjeg parka, između nogometnog i košarkaškog igrališta. 
 
Zaključak: TD Energo proslijedit će se informacija o neispravnosti te zatražiti službeno 
postupanje i otklanjanje uočenog nedostatka. 
 
3.2. Gđa Radoš predložila je da se s nadležnima ispita mogućnost prijave projekta na Riječki program 
lokalnog partnerstva a vezan za uređenje i opremanje budućeg parka za pse. Gđa. Radoš istaknula je 
kako smatra da bi se u narednom periodu bilo svakako dobro povezati s nadležnim Odjelom gradske 
uprave za komunalni sustav te Odjelom za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem na 
temu planiranog gradskog parka na kraju Dražičke ulice budući se prva faza rekreativne, fitness zone 
realizirala iz sredstava komunalnih prioriteta MO Grbci dok se početne radnje na projektu parka za pse 
također financiraju iz sredstava komunalnih prioriteta MO Grbci i MO Srdoči. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje zaprimljene informacije i složili se s gđom. Radoš. 
 
AD 4 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
          Predsjednik VMO Grbci  
               Tomo Abramović 

 


